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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Культурные факторы в международных отношениях (на примере России и Китая)». 1.	Определить роль культуры в международных отношениях понятие и основные функции культурных факторов. 2.	Раскрыть место культуры и политики в системе междурядных отношениях. 3.	Изучить культурный обмен и взаимодействие культур РФ и КНР также проблемы культурной совместимости. 4.	Рассмотреть перспективы межкультурных коммуникаций между РФ и КНР. Объектом данного исследования заключается указать место культурных факторов в международных отношения, на пример взаимоотношений РФ и КНР. Предметом данного исследования определение роли культурных фактор в развитии международных отношения. Взаимоотношений РФ и КНР в сфере культурных факторов и их влияние на международные отношения. Целью данного исследования заключается в изучение место культурных факторов на международной арене, на примере РФ и КНР.
        

        
          Theme of final qualification work: Cultural factors in international relations (on the example of Russia and China) 1.	To determine the role of culture in international relations, the concept and basic functions of cultural factors. 2.	To reveal the place of culture and politics in the system of inter-row relations. 3.	To study the cultural exchange and interaction of cultures of the Russian Federation and China and the problems of cultural compatibility. 4.	Consider the prospects of intercultural communications between the Russian Federation and China. The object of this study is to indicate the place of cultural factors in international relations, for example, the relationship between the Russian Federation and China. The subject of this study is the definition of the role of cultural factors in the development of international relations.  Relations between the Russian Federation and China in the field of cultural factors and their impact on international relations. The purpose of this study is to study the place of cultural factors in the international arena, using the example of the Russian Federation and China.
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